

Questions and Answers for RFP # DND-13/00018975
(Special Advisor to Commander of the RCAF)

Question 3:

Please refer to Part 1 – General Information, paragraph 2.1 which states: "These services are currently being provided by Lansdowne Technologies Inc. of Ottawa, Ontario as a result of a competitive contract awarded by Public Works and Government Services Canada". Please provide the duration and dollar amount of the current contract.

Question 3 :

Veillez vous reporter à la partie 1 – Information générale, paragraphe 2.1 : « Ces services sont actuellement fournis par Lansdowne Technologies Inc. d'Ottawa (Ontario), aux termes d'un contrat concurrentiel octroyé par Travaux publics et Services gouvernementaux Canada ». Veuillez fournir la durée ainsi que le montant du contrat actuel.

Answer 3:

The contract was awarded December 1st, 2009 and ended March 31st, 2014. The total estimated contract value was \$607,819.67 since the basis of payment was a Limitation of Expenditure.

Réponse 3 :

Le contrat a été octroyé le 1^{er} décembre 2009 et a pris fin le 31 mars 2014. La valeur estimative totale du contrat était de 607 819, 67 \$, la base de paiement étant la Limitation des dépenses.

Question 4:

Also, would the Crown please disclose the approximate, anticipated value of the contract to be awarded, as well as the intended contract length (in full-time days) to enable potential bidders a more thorough understanding of the financial implications of this solicitation?

Question 4 :

La Couronne pourrait-elle divulguer la valeur approximative prévue du contrat, ainsi que sa durée (jours à temps plein) afin de permettre aux soumissionnaires éventuels de mieux comprendre les répercussions financières de la présente demande de soumissions?

Answer 4:

The contract value will be determined by the winning bidder's prices based on the estimated level of services shown in the Request for Proposal, Section 5 "Selection Methodology", paragraph 5.3.

Réponse 4 :

La valeur du contrat sera déterminée selon les prix des soumissionnaires retenus, et ce, en fonction du niveau de service estimatif indiqué à l'article 5.3 de la section 5 – Méthode de sélection de la demande de proposition.